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SKØYEN MENIGHETSRÅD  

Onsdag 27. november 2024  

Referat  

  

Sted:          Skøyen kirke.  

Tid:    Klokken 19:00 til 21:30.  

 

Til stede: Ingerid Elise Østbye Eknes, Einar Leif Riddervold, Anne Sofie Harmens, Solveig Thorp Holmsen, Siv Asta 

Burdal, Stig Birkeland, Michaela Holen Bjørndal, Camilla Christine Holm, Elisabeth Kristine Aasebø, Harald Brendeford, 

Celin Svare Sigurthorsson og John Dahl Lohne. 

  

Meldt forfall: Asle Patric Lorraine Jacobsen,Tor Andreas Torhaug, Erlend Sundvor 

 

Åpning    Michaela reflekterte over hva en åpning i menighetsrådet kan være. Hensikten er å vekke og 

   nære det kristelige livet og minne oss på at vi er mennesker samlet med våre liv og erfaringer. 

En åpning kan være å dele noe fra livet eller troen, som for eksempel: 
• En tanke, opplevelse eller bekymring. 

• Noe som har gitt glede, håp, eller en følelse av godhet. 

• Et dikt, en sang, en favorittsalme eller en bibeltekst. 

• En historie fra hverdagen eller noe interessant du har lest eller hørt. 

• Et kunstverk, en reise, et sitat eller en bønn. 

 

Kort sagt: noe stort eller lite fra livet som kan vekke og nære fellesskapet og sette en god 

tone for møtet. 
 

Sak 26/24   Godkjenning av innkalling og saksliste      

Vedtak:   Innkalling og saksliste godkjent.  

  

Sak 27/24  Protokoll fra MR-møte 15.oktober 2024      

Vedtak:   Protokoll fra møtet 15. oktober 2024 godkjent.  

  

Orienteringssak Nytt fra staben          

Michaela og John orienterte om: 

• Menighetsbladet ble distribuert til 5438 husstander. Annonseinntekter fra Fornebubanen 

og Eie Eiendomsmegling utgjorde kr 23 000,-. Utgiftene, inkludert Bring (kr 14 651,-), 

Wisuell Design (kr 5 000,-) og Bryn Trykkeriservice (kr 31 350,-), var totalt kr 51 001,- eks. 

mva. Netto kostnad ble dermed kr 28 001,-. 

• Temakvelder  

De to planlagte temakveldene i oktober er nå gjennomført med gode tilbakemeldinger fra 

deltakerne. 

Søndag 20. oktober: Gudstjeneste og filmvisning 

Kvelden inkluderte gudstjeneste og visning av Eli Eines' film "En bekjennelse". Samtalen 

mellom Michaela Holen Bjørndal, Martin Hill Oppegaard og filmskaper Eli Eines fungerte 

godt og ble positivt mottatt. Arrangementet avdekket også behov for bedre teknisk utstyr 

og nettverk til fremtidige filmvisninger. 

Onsdag 30. oktober: Allsangkveld 
Allsangkvelden bød på sangglede, ledet av Ingerid Eknes, med koret NGV og Merethe 

Riddervold på piano. Etterpå ble det servert kveldsmat av høy kvalitet, som ble meget godt 

mottatt og bidro til en hyggelig avslutning. 

Takk til alle frivillige som bidro til servering, forberedelser og gjennomføring av begge 

kveldene! 

• Familietirsdag, vurderes å endres til «Supertorsdag» 

De siste 2-3 årene har familietirsdag hatt en nedadgående tendens i antall deltakere 

sammenlignet med tidligere år. Etter nøye vurdering mener vi det er hensiktsmessig å 

satse på noe nytt fremfor å forsøke å videreføre et konsept som ikke lenger fungerer 

optimalt.  

Det nye tiltaket, foreløpig kalt "Supertorsdag", vil bygge videre på elementer fra 

familietirsdag, men med et økt fokus på sang og musikk som en sentral del av innholdet. 

Menighetspedagog Ingvild Maria Storvik Tømmerbakk vil ha hovedansvaret for 

planleggingen, med støtte fra ungdomsarbeider Risam Samuel Semereab. Planleggingen 

vil skje i løpet av januar, med mål om oppstart av det nye konseptet mot slutten av februar. 
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• Ekstra gravferder våren 2025. Grunnet arbeid med nytt skifertak på Vestre gravlund, 

Nye kapell, er det besluttet at Skøyen kirke kan brukes til ekstra gravferder i en 3-

måneders periode våren 2025. Fredag er fast gravferdsdag i Skøyen, og mandag og 

onsdag vil komme i tillegg i denne perioden.  Livssynsåpne seremonier vil ikke bli tillatt.  

• Julenatt (gudstjenestene julaften) 

Julenatt-produksjonen er godt i gang, og de første øvelsene er gjennomført. Alle roller er 

nå besatt, og siste finpuss skjer på generalprøven søndag 22. desember. 

Speiderne har bidratt med å bygge en flott stall, som allerede er montert og skaper en 

stemningsfull ramme i kirkerommet. 

Totalt bidrar 45–50 personer, inkludert deltakere i roller, musikere, dansere, kor, teknisk 

team og andre frivillige som sørger for kostymer, sminke og scenografi. 

• Førjulsmarked 30. november  

Forberedelsene til årets julemarked er godt i rute, og alle frivillige er klare med sine bidrag. 

Programmet for dagen er som følger: 

Program for førjulsmarkedet: 

11:00 Åpning ute med Peik skolekorps | 12:00 Fortellerstund ved Haakon Strøm | 13:00 

Danseoppvisning ved Step Studio | 13:30 Fortellerstund ved Haakon Strøm | 14:00 

Smestad skolekor | 15:00 Danseoppvisning ved Step Studio | 15:30 Loddtrekning | 16:00 

Avslutning ved Parkens perler 

 

Orienteringssak Nytt fra fellesråd         

Ingerid orienterte fra fellesrådsmøtet 17. oktober om følgende saker: 

• Økonomisk status: Regnskapet for september 2024 er i hovedsak i tråd med budsjett, 

med forventet mindreforbruk på drift og noe merforbruk på investeringer. Det planlegges 

en overføring fra drift til investering for å oppnå et balansert resultat ved årets slutt. 

• Medarbeiderundersøkelsen 2023: Undersøkelsen er fulgt opp i menigheter, prostier og 

administrasjonen. Det arbeides med forbedringsforslag for neste undersøkelse, som er 

planlagt i 2025. 

• Kirkebevaringsprogrammet: Programmet startet i 2024 med midler fra 

Opplysningsvesenets fond. Oslo søker støtte til fredede kirker i 2025, med Gamle Aker 

kirke som prioritet. Kommunal medfinansiering er en forutsetning for tildeling av midler. 

• Nye systemer og strategi for tros- og livssynssamfunn: Nye systemer for økonomi, 

regnskap, HR og lønn ble innført 1. oktober 2024. Nå har KfiO de samme systemene som 

Oslo bispedømme og fellesrådene i Asker og Bærum. 

Oslo kommunes strategi, "Den livssynsåpne byen", fremmer inkluderende og 

likebehandlende praksis for tros- og livssynssamfunn og forventes vedtatt innen nyttår. 

 

Orienteringssak Kaffebønnen - Ny kontrakt ut 2025       

Økonomigruppen fikk fullmakt i sak 21/24 til å forhandle frem en ny avtale med Butleren 

Catering. Det er nå inngått en ny kontrakt som gjelder ut 2025. 

 

Sak 28/24  Høringer          

Ingerid, Michaela og John utarbeidet forslag til høringssvar som ble sendt til menighetsrådets 

medlemmer per e-post 29. oktober og 19. november. 

• De tre aktuelle høringene var: 

• Høring om biskopens tilsyn 

• Høring om rammer for kirkevalget 

• Høring om regulering av styringstjenesten i Den norske kirke i kirkeforordningen og 

forholdet mellom prestetjenesten og virksomheten til soknerådet mv. (Kirkerådet) 

Vedtak:  Menighetsrådet godkjente de foreslåtte høringssvarene. 
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Diskusjonssak  Hvordan disponere tiden på MR-møtene?      

Forslaget fra AU om en ny møtestruktur ble diskutert og besluttet for å utnytte tiden bedre og 

engasjere menighetsrådet mer aktivt i menighetsarbeidet. Møtene deles inn i to deler: 

  

Første del: Faste punkter 

• Åpning og velkomst: ca. 10 minutter 

• Godkjenning av innkalling og saksliste: ca. 1 minutt 

• Godkjenning av protokoll fra forrige møte: ca. 1 minutt 

• Nytt fra stab: 5–10 minutter 

• Nytt fra fellesråd: 5–10 minutter 

• Vedtaksaker: 10–15 minutter 

• Orienteringssaker: 10–15 minutter 

• Total tid: 40–60 minutter 

  

Pause: 15 minutter 

  

Andre del: Engasjement og konkret arbeid 
 Denne delen av møtet vil fokusere på aktuelle oppgaver som krever menighetsrådets 

medvirkning. Oppgavene vil variere fra møte til møte. 

 

Praktisk gjennomføring: 

• Gruppearbeid: 20 minutter (to til tre oppgaver vil tilpasses det menigheten har fokus på og 

ønsker å løfte frem) 

• Presentasjon av forslag: 5–10 minutter 

• Diskusjon og konklusjon: 10 minutter 

  

 

Menighetsrådet prøvde ut den ny møtestruktur, der siste del av møtet ble brukt til 

gruppearbeid med fokus på konkrete oppgaver. To grupper jobbet med henholdsvis 

menighetsbladet og temakvelder. 
  
Gruppe 1: Menighetsbladet NÆR Deg 
Gruppen diskuterte dagens layout og innhold i menighetsbladet og var enige om at det 

fungerer godt som et utgangspunkt som kan videreutvikles. Det ble også sett på hvilke temaer 

og artikler som kan inkluderes fremover, samt muligheter for lokale annonsører. Gruppen ble 

enige om å danne en redaksjon for neste utgave, bestående av: Einar, Siv, Harald, Camilla, 

Celin, John og Michaela, og planlegger et oppstartsmøte i januar. 
  
Gruppe 2: Temakvelder Gruppen evaluerte høstens temakvelder og drøftet strategien videre. 

I henhold til strategiplanen for 2025 er målsetningen å arrangere fire temakvelder i året. 

Gruppen foreslo å videreføre det eksisterende formatet, med muligheter for videreutvikling. 
Det ble også fremhevet at allsangbaserte temakvelder kan skje så ofte som fire ganger i året. 

Gjestene kan være aktive deltakere i sangen, kan bidra til å trekke flere folk og skape 

engasjement. Det er allerede planlagt en temakveld den 20. mars, med besøk av Kirkens 

SOS. Temaet blir kurset "God å snakke med", som fokuserer på hvordan man kan bli en 

bedre samtalepartner. 
  
Denne strukturen med gruppearbeid vil evalueres fortløpende basert på erfaringene. 
 

 

Avslutning med “Vår Far” 


